
 

 

SVETNIŠKA VPRAŠANJA ZA 3. REDNO SEJO OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE ŠENČUR, 5. 4. 2023 

 

1.  Kdaj se bodo začela dela za izgradnjo vzhodnega krožnega križišča na izvozu avtoceste na 

državno cesto Brnik–Kranj? Zakaj se dela še niso začela? 

2.  Ali so se v zadnjem obdobju izvajale kakršnekoli aktivnosti v povezavi z AC priključkom v 

Vogljah? Kakšna je trenutno stanje?  

3.  Na 2. redni seji Občinskega sveta Občine Šenčur v mesecu januarju je bila podana pobuda 

za postavitev koša za pasje iztrebke v bližino veterinarske klinike v Sajovčevem naselju 

(Sajovčevo naselje 46). Koša še vedno ni. Zakaj? 

4.  Ali je potrebno pridobiti soglasje Občine za opravljanje gospodarske dejavnosti (terenska 

prodaja) na področju občine Šenčur? 

5.  Ali je že znano kako bo v prihodnje urejena Weingerlova ulica, dvosmerno ali enosmerno? 

6.  Kako potekajo odkupi zemljišč za cesto, ki bo vodila do Doma starostnikov? 

7.  Kateri del zemljišča se prodaja v t.i. 'deteljici', šenčurski ali kranjski del?   

8. Kako je začrtana nadaljnja časovnica za sprejetje OPN Šenčur? Kdaj se pričakuje 

usklajevanje delovnih teles občinskega sveta glede OPN Šenčur? 


